
Zápis z komise  revitalizace  sídliště Šipší ze dne 9.1.2006 

 

Datum  a čas jednání: 9.1.2006 ,15.30 hodin 

 

Místo konání: malá zasedací místnost MÚ , Vlašský dvůr 

 

Přítomni: viz prezenční listina. 

Hosté: Ing.Suchánek,Ing.Bartoň,Ing.Hájková 

 

Program jednání: 

 Zahájení , prezence 

 DH – host komise Ing.Suchánek ( původně informace p.Bc. Starý) 

 Informace o dopravní generelu – ing.arch.Kremla 

 Informace o stavu pozemků – jednání se správcem konkurzní podstaty – Ing.Jirásek 

 Informace o investování financ.prostředků – Ing.Jirásek 

 Informační skříňka u Kauflandu 

 Kontejnerové stání – Ing.Bartoň,Ing.Hájková, 

 Chodník u Kauflandu – Ing.Suchánek 

 Škvárové hřiště 

 Kontrola zápisu 

 Různé 

 

 

Zahájení , prezence 

 Předseda komise přivítal přítomné,provedl prezenci a obeznámil s programem 

 Pan Jindra – předseda Společenství vlastníků v Ortenově ulici, který měl zájem o účast 

na jednání ( chtěl odpověď ohledně odvodu dešťových a jiných povrchových vod 

kanalizačních sítí) se na jednání nedostavil , bude pozván na jednání v únoru ( zajistí 

pí Děkanovská) 

 Pan Eduard Novák  - byl mu odeslán dopis s dotazem, zda má zájem o činnost 

v komis- opakovaná neúčast.Kontaktoval se s předsedou komise ,vysvětlil mu své 

postoje k práci a činnosti komise. Pan Eduard Novák ukončuje činnost v komisi ( Pí 

Děkanovská v návrhu na usnesení připraví návrh na zrušení členství na vlastní žádost 

jmenovaného)  

 Hosté  komise – Ing.Suchánek  - OSM , pan Starý –omluva –nemoc,Ing.Bartoň – 

MVE Plus spol. s.r.o.,Ing.Hájková – OSM 

 

Rušení dětských hřišť 

 Původně tuto problematiku chtěl představit na komisi pracovník technického oddělení 

Bc.Starý , který je v současné době nemocný. V krátkosti problém přednesl vedoucí 

odboru Ing.Suchánek. 

 Seznam pískovišť, navržených na zrušení ( bude součástí zápisu ) ,který připravil pan 

Starý , byl rozdělen dle částí města . Našeho sídliště se týkalo 8  DH , kde by se 

pískoviště zrušilo.Naše komise se má vyjádřit ke zrušení těchto pískovišť.( Jelikož 

materiál se bude probírat na příští komise , členové si mohou připravit dotazy) 

 Členové komise souhlasili s tím , aby se tento bod opakovaně projednával na příští 

komisi,v přítomnosti pana Starého , který materiál vypracovával a tudíž je v jeho 

kompetenci plně zodpovědět dotazy členů v případě nejasností. 

 



Informace o dopravním generelu 

 Pracuje se na obou variantách ,na kterých bylo dohodnuto v těchto termínech,také na 

organizaci dopravy 

 Dotaz , zda by se mohl dát nějaký výstup do informační skříňky-pan Kremla 

oponoval, protože v současné době je materiál v podobě , že se pořád nějak doplňuje a 

upravuje , nebylo by to aktuální. Určitě, když to bude možné , spojí se s panem 

Černým a poskytne mu materiál , aby se mohl dát do skříňky. 

 

Informace o stavu pozemků 

 

 Ing.Jirásek informoval o situaci , v jaké se nachází momentálně vlastnictví pozemků  

na sídlišti ( pozemky , které nejsou zatím ve vlastnictví města) 

 Přečetl  e-mailové  sdělení od Ing.Moravčíkové , která se snaží s panem Šimonem( 

správce konkurzní podstaty) najít nějakou cestu na vyřešení našeho problému. Je to 

vše jak začarovaný kruh. ( Žádost o prodej mimo konkurzní podstatu, vyjednat 

povolení k pracím ….. musí být souhlas věřitelského výboru.Ten zasedal 

29.11.2005.Další jednání s panem Šimonem bylo 28.12.2005 

 V lednu proběhne další jednání ( je k němu přizván i pan ing.arch.Kremla,)Bylo by 

pozitivní ,kdyby se získal aspoň souhlas ke stavebním pracím  

 

Informace o financ.prostředcích  

 Ing.Jirásek – objednaná jedna kamera – konzultoval se zástupcem velitele panem 

Marečkem 

 Ing.Jirásek se domníval , že sloup , na který se namontuje kamera bude instalován 

ještě v prosinci. Doufá , že vše se uskuteční v nejbližší době 

 Nákup hracích prvků – dle informace pana Ing.Suchánka  nakonec dle dohody 

s dodejcem přišly  jiné , než se původně zamýšlelo. Vše je uskladněno , v případě , že 

by se nám to nelíbilo , je možná dodateční výměna 

 

Informační skříňka Kaufland 

 Pan Černý – poloha skříňky – není moc viditelná pro občany , informace si pročte 

jenom ten občan , který půjde vracet prázdné lahve 

 

Kontejnerové stání 

 Ing.Hájková-host komise představila opět svou  představu o kontejnerovém stání- o 

uzamykatelném,aspoň udělat pokusný projekt, zda by se to na sídlišti ujalo,mělo by se 

to vyzkoušet( zhotoveno -Kari sítě,kovová konstrukce- v ulici Ortenova,zatím je 

jenom stav.povolení ,není rozpočet) 

 Ing.Bartoň – zástupce firmy MVE Plus – firma je ochotna zasponzorovat jedno 

kontejnerové stání , ale mají trochu jinou představu ,jak by to mělo asi 

vypadat,potřebují vědět také rozpočet 

 Do příští jednání komise úkoly: 

- OSM – vytypuje místo určení 

- Ing.Bartoň- fotodokumentaci,obrázky ( i z jiných měst ,kde mají tuto 

zkušenost),včetně ceny  -jaká by mohla být toho kontejnerového stání dle 

jejich představ 

 

 

 



Chodník u Kauflandu 

 Ing.Suchánek – několikrát se pokoušel setkat s představitelem Kauflandu panem 

Horákem ohledně slíbeného fin.příspěvku a řešení chodníku od Kauflandu.Pan Horák 

stále mění termíny schůzek.  

 Úkol Ing.Suchánek: zkoušet se s ním setkat a dojednat tuto záležitost 

 

Škvárové hřiště 

 Pan Hlavatý otevřel diskusi ohledně škvárového hřiště v horní části sídliště vedle ZŠ 

J.Palacha , na které jsou dotace 

 Členové komise po diskusi žádají RM: 

- možnost nahlédnout a mít připomínky k projektu 

- umožnit přechod občanům Kaňku 

- umožnit přechod z ulice Lorecká 

- umožnit využití hřiště i občanům města možnost nahlédnout do textu smlouvy 

s TJ Sparta 

- situační plán + přechody jsou přílohy zápisu 

 

 

Kontrola zápisu 

 Ing.Jirásek provedl kontrolu zápisu z minulé komise 

 Napsat články do novin – úkol zůstává ( M.Kremla) 

 Využití sportovního hřiště ZŠ J.Palacha pro občany sídliště – Mgr.Franc 

 Možnost zapnutého osvětlení u Kauflandu – Ing.Jirásek 

 Z přílohy zápisu –prohlídka sídliště Šipší – nutno opravit ihned  - pro technické 

oddělení zůstává  

 

Různé 

 Pan Hlavatý – připomínka, zda by pí Hnátková nemohla ještě jednou nemohla ověřit 

počet obyvatelů sídliště Šipší- tá cifra se mu zdá příliš nízká 

 Ing.Jirásek měl za úkol,zda výměníková stanice v Mazákově ulici je funkční – ano je 

 Na příští komisi opět pozvat pana Starého – DH ( zajistí 

Děkanovská),Ing.Bartoně,Ing.Hájkovou 

 Příspěvky do Kutnohorských listů do III.čísla odevzdat pí Hnátkové do konce ledna!!! 

 

 

Příští jednání komise se jedná dne 20.února 2006 v 15.30 hodin 

v malé zasedací místnosti MÚ ve Vlašském dvoře 
Zapsala: Děkanovská Alena 

Zápis e-mailem ověřil: Ing.Jirásek 


